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Regionale veranderagenda maatschappelijke opvang en beschermd 

wonen  

De fracties zijn positief over het voorliggende voorstel. De veranderagenda is 

opgesteld met veel input van de participatie-/WMO-raden in de regio. Deze 

werkwijze wordt gewaardeerd. Men kan zich vinden in de inhoudelijke lijnen in 

het voorstel met betrekking tot passend wonen en passende ondersteuning en 

daginvulling. Wel worden vragen gesteld over de schakel tussen individuele 

begeleiding en beschermd wonen, het tegengaan van perverse prikkels, de 

doorstroom naar andere vormen van wonen en ondersteuning en de veiligheid 

in wijken en buurten. Verder zou de raad willen weten hoe bij resultaatgerichte 

financiering bepaald wordt, waar op gestuurd wordt. Tenslotte wordt door één 

van de fracties de vraag gesteld of het mogelijk is om voor cliënten die bewust 

misbruik maken van voorzieningen een aparte, versoberde, voorziening te 

creëren.  

Wethouder Vedelaar dankt de raad voor de complimenten over de actieve rol 

van de WMO-raden. De wethouder geeft aan dat toegewerkt moet worden naar 

trajectgestuurde vormen van beschermd wonen en begeleiding. Dat zou ook 

perverse prikkels moeten tegengaan en dat sluit aan bij de vragen die hierover 

door de raad zijn gesteld. In de regio wordt in kaart gebracht wat de 

resultaatgerichte financiering op gaat leveren. De wethouder zegt toe dat de 

raad hierover nog geïnformeerd wordt. Ook zal de raad de kwaliteitscriteria van 

de VNG ontvangen zodra deze beschikbaar zijn.  

De wethouder bevestigt het belang van veiligheid. Huisvesting van bijzondere 

doelgroepen vraagt andersom ook iets van de maatschappij. Participatie moet 

zich daarbij afspelen op alle levensterreinen. Uitgangspunt is dat de balans in 

een wijk gewaarborgd moet blijven. Partijen die hierin niet zorgvuldig zijn 

worden hierop aangesproken. Verder erkent de wethouder dat de opgave op 

het gebied van doorstroom en huisvesting groot is. Daarbij zijn de vraagstukken 

rondom het scheiden van zorg en wonen (zoals in WWZ038) en binnen de 

versnellingsactie sociale woningbouw essentieel. Verder vraagt het ook inzet in 

de regiogemeenten en kan meer gestimuleerd worden dat mensen uitstromen 

naar woningen buiten Zwolle. 

Tenslotte geeft de wethouder over de vraag om meer sobere opvang voor een 

deel van de doelgroep aan dat soms inderdaad een grens gesteld moet 

worden, maar dat de vraag is of sobere opvang daarvoor de oplossing is.  

 

De voorzitter concludeert dat standpunten voldoende zijn uitgewisseld en dat de 

nota als A-onderwerp kan worden doorgeleid naar de besluitvormingsronde op 

6 juni 2016. 


